
Denisa Brodinová, studentka specializace Řízení lidských zdrojů. 

Proč si vybrala ke studiu právě Škoda Auto Vysokou školu, jaké využívá 
benefity, jak hodnotí atmosféru na škole, a co by doporučila budoucím 
studentům?  

Přečtěte si odpovědi na otázky! 

1. Proč sis vybrala ŠAVŠku?

Dlouho jsem hledala vysokou školu, která by mi dala možnost zkombinovat 

ekonomické vzdělání s trochou technické teorie. ŠAVŠ mi to umožnila a nyní jsem 

moc ráda, že se dokážu od studentů z ostatních ekonomických škol podstatně odlišit. 

2. Jakou studijní specializaci/studijní program na ŠAVŠce studuješ?

Studuji Řízení lidských zdrojů – bc. 

3. ŠAVŠka nabízí pro své studenty spousty benefitů (Erasmus+, Ambasadorský 
klub, Study & Work, zahraniční pobyt, experti z praxe ve výuce, povinná praxe, 
Career day, Formula Student)? Měla si příležitost už nějaký z benefitů využít?

Z benefitů, které ŠAVŠ nabízí, jsem zatím stihla využít Ambasadorský klub, povinnou 

praxi, Career day a byla jsem součástí přednášek různých expertů z praxe. 

4. Co tě na studiu nejvíce baví?

Na studiu na ŠAVŠ mě nejvíce baví projekty a prezentace, na kterých společně se 

spolužáky pracujeme. Je to skvělá možnost zjistit, jaký typ/charakter zastáváme při 

práci s ostatními. V práci jsem pak schopná se jednoduše ujmout dané role a být 

plnohodnotnou součástí týmu. 

5. Jakých akcí pořádaných školou si měla možnost se zúčastnit (Studentský 

ples, Adaptační pobyt, Studentská grilovačka, Vánoční setkání, sportovní 

činnost v rámci USK)?

Zúčastnila jsem se Adaptačního pobytu a Vánočního setkání. 

6. ŠAVŠka je malá škola, kde se téměř všichni znají. Jaká je na škole, dle tebe, 
atmosféra?

Jelikož studuji v Praze, kde je pobočka opravdu malá, tak dokážu říci, že se známe 

skoro úplně všichni. Atmosféra je na pražské pobočce vždy skvělá. Před přenáškami 

se ve škole setkáváme mnohem dříve, abychom si na sebe všichni udělali více času a 

stihli probrat i mimoškolní aktivity. 

https://www.savs.cz/benefity-pro-studenty


7. Jaké jsou tvé největší úspěchy a zážitky během studia?

Složila jsem státní zkoušku z účetnictví, což prozatím považuji za největší úspěch 

svého studia. Skvělé zážitky během studia jsem nastřádala se svojí pětičlennou 

partou. Spolu se účastníme přednášek a cvičení, kde jsme pro sebe navzájem 

podporou a motivací. Společných zážitků máme opravdu spoustu, a ještě nás toho 

hodně čeká i po dokončení studií. 

8. Jaké jsou tvoje plány po absolvování školy?

Po dokončení bakaláře bych chtěla rovnou nastoupit na kombinované magisterské 

studium, kde bych pokračovala v oboru Řízení lidských zdrojů. HR na magistru totiž 

plynule navazuje na bakaláře, proto mám jasný plán ve studiu na ŠAVŠ pokračovat. 

9. Jaké dovednosti a znalosti sis osvojila během studia a považuješ je za 

cenné?

Mezi nejcennější znalosti, které jsem si na ŠAVŠ osvojila, považuji pracovní právo, 

účetnictví a základy z technických oborů. Na ŠAVŠ jsem měla možnost rozvíjet své 

komunikační a digitální dovednosti. 

10.  Jaké rady bys dala budoucím studentům?

Budoucím studentům bych poradila, ať se nebojí, že něco nezvládnou. Na ŠAVŠ se 

vám vrátí přesně to, jaké úsilí do studia vynaložíte. Některé předměty vyžadují více 

času a pozornosti, nic ale není nemožné a pokud vám nechybí motivace, nebudete 

mít se studiem sebemenší problém. 


